
 

 

 

     

Αθήνα, 13 Νοεμβρίου 2020 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

 

Προς:  τον Υπουργό Υγείας 

 

Θέμα: «12 νέες κλίνες ΜΕΘ στο Νοσοκομείο Νίκαιας, δωρεά του κ. Ευάγγελου 

Μαρινάκη, της κ. Αγγελικής Φράγκου και της ΙΟΝ Α.Ε.» 

 

Σε σχετικό δελτίο τύπου στην ιστοσελίδα του Υπουργείου Υγείας στις 10/04/2020 διαβάζουμε 

πως «Την κάλυψη όλων των εξόδων για την ανάπτυξη 12 νέων κλινών στη Μονάδα Εντατικής 

Θεραπείας του Γενικού Κρατικού Νοσοκομείου Νίκαιας, αναλαμβάνουν ο κύριος Ευάγγελος 

Μαρινάκης, η κυρία Αγγελική Φράγκου και η εταιρεία ΙΟΝ Α.Ε. Η δωρεά, συνολικού ύψους 

άνω του 1.500.000 ευρώ, περιλαμβάνει την αγορά πλήρους εξοπλισμού των 12 κλινών ΜΕΘ 

(ειδικά κρεβάτια ΜΕΘ, σταθερούς αναπνευστήρες υψηλής τεχνολογίας, ειδικά μόνιτορς, 

αντλίες, απινιδωτές κτλ.), την κάλυψη των εξόδων για όλες τις οικοδομικές εργασίες και 

χωροταξικές μετατροπές που απαιτούνται, τα έξοδα για όλες τις ηλεκτρομηχανολογικές 

εργασίες, το κόστος του συνόλου του υγειονομικού και νοσηλευτικού εξοπλισμού που 

απαιτείται, καθώς και οτιδήποτε άλλο προκύψει στα πλαίσια της επέκτασης της Μονάδας 

Εντατικής Θεραπείας του Νοσοκομείου. Ο Υπουργός Υγείας Βασίλης Κικίλιας ευχαριστεί τον 

κύριο Ευάγγελο Μαρινάκη, την κυρία Αγγελική Φράγκου και την ΙΟΝ Α.Ε., για τη σημαντική 

συμβολή τους στην ενίσχυση του Εθνικού Συστήματος Υγείας, για την αντιμετώπιση της 

μεγάλης κρίσης Δημόσιας Υγείας που βιώνουμε στη χώρα.» 

 

Στις 23 Σεπτεμβρίου 2020, σύμφωνα με δημοσιεύματα, οι συγκεκριμένες 12 κλίνες στο 

Κρατικό Νίκαιας ήταν μεταξύ των έργων που αναμενόταν να ολοκληρωθούν μέχρι τα τέλη 

Οκτωβρίου. Στις 30 Οκτωβρίου τα δημοσιεύματα αναφέρουν «ο σχεδιασμός του υπουργείου 

Υγείας και της αρμόδιας επιτροπής είναι να αναπτυχθούν έως το τέλος του έτους επιπλέον 

218 κλίνες εντατικής και 62 κλίνες αυξημένης φροντίδας. Η πλειονότητα αυτών αφορά σε 

δωρεές (155 ΜΕΘ και 19 ΜΑΦ σε 15 νοσοκομεία από δωρεά του Ιδρύματος Σταύρος 

Νιάρχος, 12 κλίνες ΜΕΘ και ΜΑΦ στο Κρατικό Νίκαιας από δωρεές των Αγγελική Φράγκου, 

Βαγγέλη Μαρινάκη και ΙΟΝ, και 5 κλίνες ΜΕΘ στο «Σωτηρία» από δωρεά του Ταουφίκ Χούρι), 

ωστόσο θα ενεργοποιηθούν σύντομα και κλίνες που ήταν κλειστές επί χρόνια (20 κλίνες ΜΕΘ-

ΜΑΦ εντός Αττικής και 47 εκτός Αττικής). 
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Κατόπιν των παραπάνω, 

  

 Ερωτάται ο κ Υπουργός:  

1. Πόσες ΜΕΘ και ΜΑΘ υπάρχουν στο Γενικό Κρατικό Νίκαιας; 

2. Πόσες είναι για ασθενείς covid-19 και πόσες για τους υπόλοιπους ασθενείς; 

3. Τι αριθμός εξειδικευμένου ιατρικού και νοσηλευτικού προσωπικού απασχολείται 

αποκλειστικά και μόνο στις ΜΕΘ; 

4. Έχουν παραδοθεί οι 12 κλίνες ΜΕΘ και ΜΑΘ που είναι δωρεά; 

5. Αν ναι, πόσες και πότε παραδόθηκαν; 

6. Αν όχι, πότε θα παραδοθούν και οι 12 κλίνες; 

7. Πού ακριβώς βρίσκονται ή θα δημιουργηθούν οι σχετικές κλίνες; 

8. Δημιουργήθηκε νέος χώρος ή αξιοποιήθηκε κάποιος ανεκμετάλλευτος; 

9. Αν όχι, ποιος χώρος τροποποιήθηκε και πού μεταφέρθηκαν οι εκεί ασθενείς; 

10. Το Γενικό Κρατικό Νίκαιας ανταποκρίνεται στις ανάγκες νοσηλείας σε ΜΕΘ ασθενών 

με covid-19; 

11. Αν όχι, πού διακομίζονται οι ασθενείς που δεν μπορούν να νοσηλευτούν εκεί; 

 

Η ερωτώσα βουλευτής 

 

Φωτεινή Μπακαδήμα 




